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Saksliste:  
 
Delegeringsreglement og saksbehandlingsreglement  
Frist for innsending av spørsmål/interpellasjoner – skal frist fremdeles være 10 dager før? 
 
Konklusjon:  
Frist bør ikke være mindre enn 10 dager. Dette fungerer bra for både ordfører og 
kommunedirektør. Ihht kommuneloven kan vi ikke sette maks antall spørsmål. Det er derimot 
mulig å sette et maks antall på interpellasjoner. Politikere bør bli mer bevisste på å stille 
spørsmålene direkte i utvalgene, i stedet for kommunestyret.  
Det er en fordel for administrasjonen at formelle spørsmål kommer 10 dager før. Det er også 
ønskelig å få spørsmål til sakene i forkant av møtet.  
Politikere har rett til å stille spørsmål til administrasjonen, men de kan ikke forvente å få svar i 
møtet. Mulig å sette «husregler» som skal gjelde for kommunestyre og utvalg. Det formelle 
rundt interpellasjon og spørsmål bør tas inn i folkevalgtopplæringen.  
 
 
Innspill til møte med fylkesordfører og fylkesdirektør  
Fylkesordfører, fylkesvaraordfører og fylkesdirektør kommer på besøk til Gjesdal 3. april. Møtet 
er for å bli kjent og diskutere aktuelle saker.  
 
Innspill til emner å ta opp på møtet: 

- Veimuseum 
- Busstilbud i bygdene, og bussforbindelse til Øksnevad vgs og Bryne vgs 
- FV 450 Bergsura – og planlegging av vei uten lys 
- Vei gjennom Gloppedalsura  
- Gjennomføring ved ras Oltedal/Dirdal 
- Restmidler veiprosjekt - status 
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Gjennomføring av de politiske møtene  
Tilbakemeldinger så langt inn i ny periode:  
 

- Møtene glir godt, god møteledelse 
- God disiplin 
- Godt inntrykk av kommunestyret 
- Kjekt med kulturinnslag, viktig at disse får bli med i kommunestyremøtene 
- Være nøye med de formelle tingene nå i starten av perioden 
- Må regne med litt rusk i starten av perioden, og lederne må sette kulturen i møtene 
- Nyttig å snakke med politikere fra andre kommuner for å høste erfaringer 
- Kjekt at politikerne kan ha en god tone på tross av politiske uenigheter 
- God og inkluderende tone i kommunestyret 
- Kjekt at det gis skryt til saksbehandlere 
- Bra at en er formelle i møtene 

 
 
Samferdselssaker 
Ordfører vil snart sende brev for å be om et kontaktmøte vedrørende veisaker i Gjesdal med 
fylkeskommunen.  
 
E39 
Ny prioritering for tunnel under Ålgård i NTP. Gode nyheter!  
 
FV450 
Anbud skredsikring Bergsura er blitt dyrere enn antatt og er utsatt. Politisk sak vil bli behandlet i 
slutten av april.  
 
Vei v/Byrkjedalstunet 
Forslag til reguleringsplan utarbeides nå og kommer til førstegangs behandling våren 2024.   
 
 
Informasjon ved kommunedirektør og ordfører  
 
Ukraina i arbeid 
SSB sine tall viser at 17,5 % av ukrainere som har innvandret til Norge, er i arbeid. I Gjesdal er 
tallet 31,5 % ukrainere som er i arbeid (disse har deltatt i introduksjonsprogrammet). Gjort store 
endringer i introduksjonsprogrammet, og dette gir gode resultater.  
 
Barnehagekapapsitetsplan er under arbeid. 16. april inviteres alle som ønsker det, til et møte 
vedrørende dette. Vil ha betydelig ledig kapasitet i barnehagebygg framover.  
Unn Birkeland stilte spørsmål til om det kunne vært mulig å vurdere om disse byggene kan 
egne seg til bolig i stedet.  
 
Modulløsning på Gjesdal ungdomsskole. 9 moduler skal settes opp for å ta unna økende 
elevtall.  
 
Rektor Ålgård skole - det jobbes hardt med å få dette på plass.  
 
Kapasitetsøkning i PP-tjenesten, forsiktig økning.  
 
Rekordmange lærere som ønsker å søke på videreutdanningsordning, 34 søkere.  
 



3 
 

Politisk sak om fordeler og ulemper med å tiltre opsjonsavtale svømmehalltomt.  
 
Kolumbus 
Vi har fått 103 000 kr fra Kolumbus til bruk til transport av ungdom, til kulturarrangementer, 
arrangementer i regi av skole osv. Midlene er øremerket til transport.   
 
Terskelen i Figgjo-elva 
Kommunen har ansvaret for dette. Trond Hansen er damansvarlig. Driver med kartlegging av 
tilstand og konsekvenser av et eventuelt brudd. En ser nå på konsekvenser av at dammen 
fjernes. Dette vil danne grunnlag for politisk sak.  
8. april vil det gjøres en vurdering ift tusenårsflom.  
 
Landstreff 2024 
Formøte torsdag denne uken sammen med nødetater og andre aktører.  
 
Opplæring knyttet til eierrollen 
Flere var på opplæring sammen med nabokommunene angående eierrollen i interkommunale 
selskaper osv. Nyttig opplæring.  
 
17 april – opplæring for kommunestyret 
Tema blir habilitet ved Jæren kommuneadvokat og plan- og bygningsloven.  
Kan vurdere om en skal legge inn en liten 5-minutters bolk i hvert kommunestyre med 
informasjon om aktuelle saker ift. IKSer.  
 
Fylkesmøte i LVK 11. april 
Ordfører møter på dette møtet. Unn Birkeland har vært medlem av landsstyret som 
representant for Rogaland i forrige periode. 
 
Utvalg for levekår – heldagssamling for Jærskulen 
Heldagssamling for Jærskolen på Vitengarden. Vellykket og nyttig samling og det ble 
gjennomført utvalgsmøte i etterkant av samlingen.   
 
8. og 17. mai 
Det blir markeringer ved minnestøtten begge disse dagene. NVIO og SIOPS og Stavanger og 
omegns forsvarsforening er med som tidligere, sammen med HV08.  
Ordfører deltar også i felles markering for Rogalandskommunene i Sandnes.  
 
Jordflyttingsseminar på Gjesdal bygdahus 
Interessant seminar som var nyttig å få med seg. Imponerende landbruk i Gjesdal med mange 
flinke folk.  
 
Fiber Eidland – Gjesdal 
De er i gang og det graves nå på Eidland. Har hatt møter for å se på mulighetene for tilsvarende 
på Gjesdal. Sendt søknad til NKOM om midler til dette. Det jobbes godt i kommunen med dette.  
 
Eventuelt  
  
Ola Andreas Byrkjedal (KRF): 
Gloppedalsura – Magma geopark 
Fått i gang via ferrata-løype. Vellykket prosjekt. Magma geopark ønsker å lage til opplegg for 
skolene. Det jobbes også med å se på utkikkspunkter inn i ura. Det jobbes med flere ideer 
omkring dette.   
 
 


